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editie maart 2024 

 

Van het bestuur 
Het bestuur in de afgelopen periode een klein clubje geworden.  Diverse vacatures konden 
moeilijk ingevuld worden. We laten het er niet bij zitten. We blijven zoeken naar nieuwe 
bestuursleden en kandidaat-raadsleden.  
Weet je iemand die bij onze club past dan hoor ik het graag.  
Voor vragen of informatie kunt u altijd bij mij, (Hans Kamphuis) terecht. 
Tel 0655833804 email; hanskamphuis@kpnmail.nl 
 
Per 1 oktober 2023 heeft Alfred Jansen zijn functie als voorzitter neergelegd, zijn termijn zat 
er ook op. We zijn Alfred dankbaar dat hij zich heeft ingezet voor ons CDA Olst-Wijhe. 
We nemen op 26 maart a.s. tijdens de ledenvergadering afscheid van Alfred.  
 

Agenda voor de ledenvergadering op 26 maart a.s. in het Holstohuus in Olst 

1. Opening 
2. Afscheid van Alfred Jansen als voorzitter. 
3. Jaarrekening 2023 en begroting 2024 
4. Kascommissie. 
5. Europese verkiezingen 
6. Rondvraag 
7. korte pauze 
8. CDA Olst-Wijhe hoe verder!? 

Thomas Swart houdt een korte inleiding op dit thema. 
 
Graag willen we met onze leden in overleg wat de toekomst van CDA lokaal wordt. 
Het bestuur is positief over de huidige opstelling van het CDA maar kunnen we dit positief 
gevoel weer uitdragen in onze gemeente?  
Het lijkt nog ver weg maar in maart 2026 zijn er weer gemeenteraad verkiezingen. 
Een uitdaging die we als politieke vereniging aangaan voor een goed resultaat. 
 

Installatie burgemeester Sietske Poepjes 
Op 27 februari jl. vond de installatie plaats van onze nieuwe 
burgemeester Sietske Poepjes. Tijdens de raadsvergadering 
overhandigde CDA-fractievoorzitter Jolande Olthof de voorzittershamer 
aan de nieuwe voorzitter van de raad.  
Bij de aansluitende welkom receptie waren de bestuursleden Willem 
Riezebos en Hans Kamphuis aanwezig om de burgemeester welkom te 
heten.  
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Jaarverslag CDA-afdeling Olst-Wijhe  2023 

Leden 

We zijn het jaar 2023 begonnen met 103 leden. Er zijn 10 leden afgevoerd, omdat er al drie 
jaar geen contributie is betaald. Daarnaast zijn nog 13 leden die al 2 jaar geen contributie 
hebben betaald. We eindigen het jaar met 80 betalende leden. In 2024 worden nog eens 13 
leden afgevoerd, tenzij zij hun contributie gaan betalen. We hebben van het landelijk bureau 
bericht gekregen dat 27 leden afgevoerd dreigden te worden. De penningmeester heeft alle 
niet betalende leden een brief gestuurd. Hierop zijn vier reacties gekomen en is alsnog de 
contributie betaald.  

Bestuur 

Het bestuur bestaat op 31 december 2023 uit 

 Hans Kamphuis, voorzitter 

 Sanny Kolkman, penningmeester en secretaris 

 Willem Riezebos, lid 

 Tom Lugtenberg, lid  
In de loop van 2023 heeft Alfred Jansen te kennen gegeven dat hij wilde stoppen met het 
bestuurswerk voor het CDA.  
Het bestuur is in 2023  5x bij een geweest gehouden. Er zijn in 2023 3x ledenvergaderingen.  

 

Fractie en wethouder 

Er hebben zich in de samenstelling geen wijzigingen voorgedaan. In de ledenvergadering van 

november jl. is het besluit ten aanzien van de bibliotheek in Wijhe aan de orde geweest. De 

CDA-fractie had moeite met het voorstel om van het huidige steunpunt een meer volwaardige 

bibliotheek te maken. Dit voorstel zou ten koste gaan van het geld voor het sociaal domein. 

Dat betekent dat de lagere inkomens moeten betalen voor het openhouden van de 

bibliotheek. Dit pas niet bij het sociaalchristelijk gedachtengoed, waarbij de sterkste schouders 

de zwaarste lasten dragen. De fractie heeft daarom tegen het voorstel gestemd, niet omdat ze 

tegen een meer volwaardige bibliotheek waren maar vanwege de dekking. 

Financiën 

− De financiën hebben weer overeenkomsten met de periode voor de Corona. Er wordt 
weer geld uitgegeven voor ledenvergaderingen en themabijeenkomsten.  

− Er is in 2023 een post binnen gekomen van 205 euro vanuit 2021. Die was dubbel 
betaald.   

− Verder is er schade veroorzaakt ad. 500 euro. Dit bedrag is voorgeschoten. Uiteindelijk 
is het bedrag kunnen verhalen op een verzekering. Het bedrag komt in 2024 terug.  

− In 2023 is een themabijeenkomst gehouden: ‘Het Sociaal Appèl’. De kosten hiervan zijn 

verdeeld over CDA Overijssel, CDA Raalte en CDA Deventer.  

− Er is 2.219 euro toegevoegd aan de reserves.  

− Egbert Engberink is toegevoegd aan de kascommissie 

Communicatie 

− Er wordt via facebook en nieuwsbrieven met de leden  gecommuniceerd. 

− Er zijn 4 nieuwsbrieven verzonden.  

− Er is een e-mailaccount secretaris@olstwijhe.cda.nl  

− De website behoeft aandacht en dat wordt in 2024 opgepakt.  
 

Sanny Kolkman, penningmeester/tijdelijk secretaris    februari 2024 

mailto:secretaris@olstwijhe.cda.nl
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Uitnodiging Partijcongres op zaterdag 23 maart in Nijkerk 

 

Beste CDA-ers, 

  

Op zaterdag 23 maart 2024 vindt in congrescentrum Hart van Holland in Nijkerk het CDA-

partijcongres plaats. We nodigen je van harte uit om daarbij te zijn. Meld je meteen aan om 

met ons mee te bouwen aan het nieuwe CDA! 

  

Tijdens het congres verkiezen we de nieuwe partijvoorzitter en secretaris. Ook stellen we de 

lijst en het programma vast voor de Europese verkiezingen van 6 juni 2024. Politiek leider 

Henri Bontenbal en Europees lijsttrekker Tom Berendsen geven een speech.   

  

Henri, Tom en de nieuwe partijvoorzitter zullen ons meenemen in het nieuwe CDA. Ze 

spreken over onze inzet voor een fatsoenlijk land en een waardevol Europa. Deze tijd vraagt 

om een volkspartij die midden tussen de mensen staat. Die waarden aan normen koppelt. 

Met verantwoordelijke politici die de hoop geven dat het anders en beter kan.   

  

Zorg dat je erbij bent!  

We hopen je in Nijkerk te mogen begroeten om samen met onze nieuwe partijvoorzitter, 

politiek leider en lijsttrekker en kandidaten voor de Europese verkiezingen door te bouwen 

aan het nieuwe CDA. Meld je aan en doe mee!  

   

Wil je deelnemen, meld je dan snel aan. Dit kan t/m dinsdag 19 maart, 12.00 uur  

(zie CDA-website) 

Wil je meerijden naar het congres kun je dat bij mij melden Hans kamphuis 0655388355. 

Je moet je wel aanmelden! Bij aanmelding heb je je relatienummer nodig. 

Ben je geen lid van het CDA dan kun je mee als introduce, een mooie dag om kennis te 

maken met onze partij. 

Kijk ook op CDA.nl 

Graag tot ziens op 23 maart a.s. 
 
Hartelijke groet, 
Team CDA 
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Van de fractie  
 

Goedemorgen het is donderdagochtend half tien, de fractie verzamelt 
zich op het gemeentehuis. Ruimte 00.1 is voor ons gereserveerd, met 
koffie en I-pads verzamelen we ons rond de tafel. 
 
We werken via een agenda die raadslid Sijtse Krist wekelijks opstelt. 
Hierin leggen we de bijzonderheden en afspraken en/of uitnodigingen 
vast maar ook de punten uit de komende raadsvergadering. Voor de 
eerstvolgende raadsvergadering staat het voorstel van een nieuwe 
woonwagenlocatie in Olst op de agenda. 

 
Wat verwachten we hiervan? We hebben insprekers uit Olst in de fractie gehad voor een 
gesprek. Een gesprek met 2 kanten, enerzijds begrip anderzijds een als-het-maar-niet- dicht-
bij-mij-is mentaliteit. Tja dat komt meer voor, we willen graag dat iedereen een prettig plek 
heeft om te wonen maar niet ten koste van de eigen omgeving. 
Ik kan mij hier niet in vinden dit is geen CDA-standpunt, zelf vind ik ga vreedzaam en begripvol 
met elkaar om ondanks de verschillen en probeer samen oplossingen te vinden. 
Dat bespreken wij in de fractie en wij zijn het unaniem eens. Wij zijn akkoord met het voorstel.  
Aan mij de taak om over dit onderwerp een betoog te schrijven en dit ‘s avonds over de bühne 
te brengen namens onze fractie.  
 
Als CDA hebben wij in ons betoog duidelijk laten weten dat wij ons distantiëren van 
vooroordelen die kunnen spelen, wij houden vast aan de Rechten van de Mens.  Dit is in lijn 
met de visie van de Rijksoverheid en die van het Europees Hof van de Rechten van de Mens 
en de aanbeveling van de Nationale ombudsman. Deze CDA-bijdrage is uitgesproken op 22 
januari 2024. 
 
Zo bereiden we ons op onderwerpen in de fractie voor. 
Hopelijk vond U het interessant om een inkijkje te krijgen in een klein proces van onze 

fractievergadering 

Jolande Olthof  
fractievoorzitter CDA Olst-Wijhe  
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Luctor et emergo 
Leuk om eens een stukje te schrijven over mijn belevingen in de 
Raad. Na  bijna 2 jaar kom je er een beetje in, in het begin was het 
overleven. Je wordt overstelpt met informatie, cursussen en 
vergaderingen, netwerk meetings etc. En dat allemaal terwijl wij als 
LEKENRAAD aangezien worden. Daarbij hebben we spelregels en een 
vergadercultus tja… 
 
Mijn insteek was, vooruitkijken kaders zetten/spelregels en daarna 
hup over naar college en ambtenaren. Zij zijn immers de 
deskundigen en daar moet je op kunnen vertrouwen, vervolgens controleren wij als Raad weer. 
In de Raadsvergaderingen lijkt/is dat soms net anders. Dan gaat de Raad op de stoel van het 
college zitten.  
In mijn dagelijkse werk, als adviseur verduurzaming bij RVO, kom ik in contact met diverse 
gemeenten en ondernemers over verduurzaming. Veel mooie plannen zijn al in uitvoering en 
sommige gemeenten en ondernemers zijn ver op weg met de eis van 50% verduurzaming 
(minder CO2) in 2030. Waar onze gemeente staat weet ik niet. En als dat niet duidelijk is wordt 
het ook moeilijk een gericht beleid te voeren. 
Als hoofdonderwerpen heb ik financiën en verduurzaming, omgevingsvisie. De omgevingswet 
is ingegaan in januari 2024. We zijn er al volop mee bezig, eindelijk na jarenlange discussies is 
het nu definitief. Ik ben benieuwd naar jullie ervaringen hierin? 
 
Sijtse Krist 
fractielid CDA Olst-Wijhe 
 
----------------------------------------------------------   C D A  ----------------------------------------------------------------- 
 

Welke onderwerpen hebben afgelopen periode mijn specifieke gehad 
 

1. Noordmanshoek 

Noordmanshoek is lang geleden door de gemeente aangekocht als 
beoogd industrieterrein voor Wijhe. Dat is nooit van de grond gekomen 
en dus is al zo'n 10 jaar geleden gestart met het kijken naar een andere 
bestemming. Het terrein aangrenzend aan Stegeman is door 
Goedveurmekare bijvoorbeeld al ontwikkeld tot een zonnepark 
waarvan de opbrengsten ook ten goede komen aan de gemeenschap. 
De stichting Noordmanshoek heeft daarnaast plannen ontwikkeld om 
hier een landgoed met beperkte woningbouw te realiseren. Die 
plannen lopen al vanaf 2017. Het is een mooi initiatief dat we als CDA 
steeds gesteund hebben en middelen voor beschikbaar hebben 
gesteld. Als raad stonden we nu opnieuw voor de afweging of we hier vanuit de gemeenschap 
nog meer geld in moeten steken.  
Wij zijn met het college meegegaan om dat niet meer te doen. Realisatie van de plannen is het 
afgelopen jaar door het afhaken van een grote investeerder eerder verder weg dan dichterbij 
gekomen en dan moet je na zoveel jaar toch een keer de knoop doorhakken om niet op deze 
weg door te gaan, hoe pijnlijk ook voor de initiatiefnemers die daar jaren hun hart en ziel in 
gestoken hebben. 
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2. Energietransitie 

Olst-Wijhe heeft zich in regioverband (RES West-Overijssel) verbonden aan een doelstelling 
voor realisatie van duurzame energie met zon en wind in 2030. 
Voor komende jaren is in het bestuursakkoord vooral ingezet op zonneparken. Inmiddels heeft 
de provincie de regie grotendeels overgenomen en wordt vanuit de provincie sterk gestuurd 
op realisatie van meer wind en is er een stop ingesteld op realisatie van zonneparken. Voor 
wind onderschrijft de provincie dat dit voor Olst-Wijhe weinig mogelijkheden biedt. Met geen 
wind en geen uitbreiding meer van zon komt nu wel de realisatie van het RES-bod van Olst-
Wijhe in gevaar. De vraag voor komende periode is wat dan nog wel mogelijk is. De provincie 
kan Olst-Wijhe uiteraard niet meer aan haar bpd houden, waar zij zelf de spelregels verandert 
tijdens het spel. 
 

3. Bestemmingsplanwijzigingen 

Daarvan zijn er de afgelopen periode vele gepasseerd. Wat opvalt zijn de vele wijzigingen op 
basis van het zogenaamde KGO-beleid van de provincie. Deze rood voor rood regeling maakt 
het eigenaren van grote schuren mogelijk om in plaats daarvan woningen te realiseren.  Dit is 
blijkbaar erg in trek maar leidt soms tot ongewenste ontwikkelingen waar bijv. 1 boerderij met 
schuren omgezet wordt in een miniwijkje van 7 woningen. Komende periode gaan we met het 
college aan de slag met een eigen KGO-beleid voor Olst-Wijhe zoals buurgemeenten die wel al 
kennen. 
 

Gert Onstee 

fractielid CDA Olst-Wijhe 

--------------------------------------------------------  C D A  --------------------------------------------------------- 

Uit de provincie 

Een mooie avond van CDA Overijssel van 9 februari jl. in het Ontmoetingscentrum in 
Wierden. Met veel leden, maar verheugender nog: ook veel niet-leden. Over een vijftal 
amendementen op het verkiezingsprogramma voor de Europese verkiezingen in juni 2024 
werd gestemd. Drie jonge CDA-kandidaten presenteerden: Sjoerd Wijnsma (5e), de in Zwolle 
geboren en in Kampen opgegroeide Suzanna Broekhuizen (9e) en André Poortman (22e). 

Tweede Kamerlid Derk Boswijk en 
generaal buiten dienst Mart de Kruif 
gaven hun visie op het hoofdthema 
van deze avond ‘Schuilen achter de 
dijken of geopolitiek volwassen 
worden’. Over de oorlog in Oekraïne 
en het conflict tussen Israël en Hamas 
in Gaza, maar ook over het steeds 
dominanter wordende China. 

‘Niet alleen het thema leeft, maar ook de partij’, constateerde Derk Boswijk na afloop van 
deze geslaagde avond. 


